

United Nations "Certificates of registration"

No. 37542. Multilateral

No. 47851

Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 37542. Multilateral

Free Agreement for co-operation in scientific research and humanitarian use of micro-alga spirulina as food (with annex). Kinshasa, 24 August 2000 and Conakry, 20 November 2000.

Registration with the Secretariat of the United Nations: Collaborative Inter-governmental Scientific Research Institute, 7 June 2001

Done at New York on 12 June 2001

For the Secretary-General



Certificat d'enregistrement

Le Secrétaire Général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No 37542. Multilatéral

Libre Accord pour la coopération dans la recherche scientifique et l'utilisation aux fins humanitaires de la micro-algue spiruline dans l'alimentation (avec annexe). Kinshasa, 24 août 2000 et Conakry, 20 novembre 2000.

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Institut pour la coopération intergouvernementale dans la recherche scientifique, 7 juin 2001

Fait à New York le 12 juin 2001

Pour le Secrétaire Général

No. 37543. Multilateral

No. 47851

Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 37543. Multilateral

Convention for the use of food micro-algae and inter-university scientific research (with annex). Conakry, 1 December 2000, Kinshasa, 13 December 2000, Malabo, 12 February 2001, Sao Tomé, 27 February 2001 and Rome, 31 May 2001.

Registration with the Secretariat of the United Nations: Collaborative Inter-governmental Scientific Research Institute, 7 June 2001

Done at New York on 12 June 2001

For the Secretary-General



Certificat d'enregistrement

Le Secrétaire Général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No 37543. Multilatéral

Convention pour l'utilisation des micro-algues alimentaires et la recherche scientifique inter-universitaire (avec annexe). Conakry, 1 décembre 2000, Kinshasa, 13 décembre 2000, Malabo, 12 février 2001, Sao Tomé, 27 février 2001 et Rome, 31 mai 2001.

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Institut pour la coopération intergouvernementale dans la recherche scientifique, 7 juin 2001

Fait à New York le 12 juin 2001

Pour le Secrétaire Général